
Neměli bychom si 
namlouvat, že musíme 

činit obrovské věci.  
Stačí malé,  

ale s obrovskou láskou. 

sv. Matka Tereza

Buď projevem… 
laskavosti;  

měj laskavost ve tváři,  
v očích, v úsměvu, 

ve vřelém pozdravu. 

sv. Matka Tereza

Pro mě je modlitba  
vzlet srdce,  

je to prostý pohled k nebi, 
je to zvolání vděčnosti 

a lásky ve zkoušce  
i v radosti.

sv. Terezie z Lisieux

Pravá láska spočívá v tom, 
že snášíme chyby druhých, 

že se vůbec nedivíme 
jejich slabostem,  

že nás povzbuzují i ty 
nejmenší úkony ctnosti, 

které u nich vidíme.

sv. Terezie z Lisieux

Byť jen kapka soucitu 
změní svět v méně 

chladný, více spravedlivý.

papež František

Vložte svou ruku  
do Mariiné a dejte se ní 

vést ke Kristu. 

sv. Matka Tereza

Pán Bůh na mě nemůže 
seslat zkoušky,  

které by byly nad mé síly.

sv. Terezie z Lisieux

Láska je autentičtější 
a pronikavější,  

když se žije uprostřed 
společenství.

papež František

Pokud pravdu nemilujeme, 
nemůžeme ji najít;  

pokud pravdu nechceme 
poznat, nepoznáme ji...

sv. Jan Pavel II.

Kolik trpělivosti má Bůh! 
Každý z nás si může říci: 

Kolik trpělivosti  
má se mnou Bůh!

papež František

Pán nás nenechává 
sirotky: máme Matku, 

stejnou jako Ježíš.  
Maria se o nás  
všechny stará 

a vždycky nás brání.

papež František

Setkání s Ježíšem  
může dát rozhodující směr 

našemu životu  
a naplní ho významem.

papež František

Jde o to, ani ne tak více 
mít, jako více být. 

sv. Jan Pavel II.

Pán nás očekává,  
a to neustále  

― nikoli proto,  
aby magicky vyřešil  

naše problémy,  
nýbrž aby nás posílil.

papež František

Naděje je ctností srdce, 
které se neuzavírá 

v temnotě,  
ani se neuzamyká 

v minulosti, ale vyhlíží 
vstříc budoucnosti.

papež František

Člověk nemůže žít 
bez lásky. Je sám sobě 

nepochopitelnou bytostí 
a jeho životu chybí smysl, 

nepozná-li lásku,  
nesetká-li se s ní, 

nezakusí-li ji, 
nepřivlastí-li si ji nějak 

a neprokazuje-li ji aktivně 
druhým.

sv. Jan Pavel II.

Ježíš nás neopouští, 
protože jsme  

pro Něj vzácní.

papež František

Drazí mladí lidé,  
nebojte se budoucnosti! 

Mějte velké sny!  
Udržujte při životě radost, 

protože to je znamení,  
že mladé srdce potkalo 

Pána.

papež František



Když se cítíme zle,  
když cítíme, že všechno 
jde špatně, měli bychom 

si vzpomenout:  
„Bůh mě miluje.  

Bůh mě nikdy neopouští“.

papež František

Ať Tě nic nezastaví žít 
a růst v přátelství  

s Tvým nebeským Otcem  
a svědčit o Jeho 

nekonečné dobrotě 
a milosrdenství.

papež František


